
Zápisnica 66/2023 
zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 04. apríla 2023 o 9:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 
 
Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 
Polakovič, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; Ing. Branislav Pastucha, 
PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD. 
 
Ospravedlnený: Filip Dian 
 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Pastucha) 
B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Pastucha, Gatial) 
C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty (Drtil, Pastucha) 

PROGRAM: 
1. Správa o priebehu propagácie štúdia (Drtil) 
2. Prezentácia Annual report 2022 (Polakovič) 
3. Informácia o počte prihlásených na bakalárske študijné programy (Reháková) 
4. Informácia o obsadenosti systemizovaných miest na FCHPT (presunuté na 25.4.2023, Gatial) 
5. Rozličné 

 stav prípravy vnútorných predpisov fakulty (Gatial, Lukeš) 
 stav prípravy rozpisu dotácie na STU (Gatial) 

 

 
Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod A. Kontrola úloh 
Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha informoval, že úlohy vyplývajúce zo zabezpečenia ChemDay 
boli splnené. Prodekan prof. Polakovič informoval o stave prípravy „Výročnej správy dekana FCHPT“.  
 
Bod B. Aktuálne informácie o projekte Accord 
Prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. informoval o prebiehajúcich stavebných prácach. Uviedol, že 
prebieha sťahovanie na 6. NP, ktoré bude odovzdané 11. apríla 2023. Z dôvodu montáže stavebného 
výťahu budú vo dvorovej časti platiť nové obmedzenia parkovania a je posunuté miesto na kontajner. 
Parkovanie služobného auta nebude obmedzené, avšak z dôvodu bezpečnosti bude auto parkované 
na inom mieste. Do 14. apríla bude uvoľnené 5. NP. O týždeň neskôr je plánované uvoľnenie 4. NP a ak 
sa nevyskytnú problémy, je reálne uvoľniť do konca apríla aj 3. NP. 
Zároveň informoval, že inštalovaný výťah bude odovzdaný k užívaniu spolu so všetkými dokladmi, 
skúškami a povoleniami na prevádzku. 
 
Bod C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty 
Bod 1. Správa o priebehu propagácie štúdia 



Prodekan prof. Drtil všetkým členom preposlal prehľad mediálnych aktivít. Čísla sú vyššie ako 
v minulosti, čo dokladoval meranými štatistickými údajmi. Zároveň informoval o inzercii v Novom čase. 
Z hľadiska návštev fakultu navštívilo za tri mesiace 10 stredných škôl s počtom 190 študentov. 
K dnešnému dňu bolo na fakultu zaslaných cca o 35% viac prihlášok na štúdium ako minulý rok. 
Informoval, že začala prebiehať reklama na CHEMSHOW. Informoval, že plánovaný rozpočet na 
mediálnu kampaň bude dodržaný. 
 
Bod 2. Prezentácia Annual report 2022 
Prodekan prof. Polakovič informoval o obsahu a štruktúre spracovaného materiálu. Upozornil, že 
v tlačenej podobe sa vyskytla pri prezentácii údajov zo zahraničných grantov drobná chyba, ktorá bude 
odstránená v elektronickej verzii a taktiež upravená na webovom sídle fakulty. Zároveň informoval, že 
materiál bol tlačený vo vlastnej réžii fakulty prostredníctvom Slovenskej chemickej knižnice. Táto 
skutočnosť umožňuje v prípade potreby flexibilnú dotlač. 
 
Bod 3. Informácia o počte prihlásených na bakalárske študijné programy 
Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. odprezentovala aktuálne údaje o počte prihlásených 
študentov na bakalárske štúdium. Upozornila, že sa jedná iba o priebežné počty, nakoľko sa očakáva 
zvýšený počet podaných prihlášok až posledné dva týždne pred uzávierkou. Zdôraznila, že zvýšený 
záujem je o študijné programy biochémia a biofyzikálna chémia pre farmaceutické aplikácie ako aj 
o biotechnológiu. Upozornila, že na stránke fakulty sú plánované počty na jednotlivé študijné programy 
v rozpore s realitou. Asi by bolo dobré v budúcnosti zvážiť upravenie plánovaných počtov, nakoľko 
fakulta má záujem prijať vždy všetkých študentov. V porovnaní s minulým rokom je počet prihlášok cca 
o 35% vyšší. Rapídne vyšší je počet zahraničných uchádzačov. Celkovo má počet zahraničných a 
domácich uchádzačov stúpajúci trend. Následne informovala o prípravách a organizačnom 
zabezpečení jazykových pohovoroch a termíne uzavretia prvého kola prihlášok vzhľadom 
k prebiehajúcim jazykovým kurzom a získaným certifikátom zo slovenského jazyka.  
 
Bod 4. Rozličné 
Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD.  

 informovala o podaní žiadosti na MŠ SR o mimoriadnu dotáciu na konanie ŠVK podobne ako 
v minulom roku.  

 Organizátori seminára pre učiteľov stredných škôl vyvíjajú rôzne aktivity, pričom stav prípravy je 
taký, že je už vytvorený program aj autori prednášok odovzdali príspevky do 31.03.2023 tak, aby 
mohli ísť na recenziu a následne do tlače. Zároveň informovala o vypísanej výzve spoločnosťou 
ESET na propagáciu vedy a techniky, kde sa budeme uchádzať o podporu projektu organizovania 
seminára učiteľov stredných škôl s max. výškou dotácie 5 000,- eur. 

 Informovala o prerobenej štruktúre a obsahu webovej stránky študijného oddelenia. 
 Poukázala na nedostatočné finančné ohodnotenie externých recenzentov pri spracovávaní 

posudkov záverečných prác. Členovia vedenia prerokovali predmetnú problematiku pričom bolo 
dohodnuté, že habilitačné a inauguračné posudky budú externým recenzentom vyplácané na 
dohody vo výške 50 eur. 

 Predložila návrh na pracovné zaradenie novo prijímaného zamestnanca pána Hraška z CVT 
z rektorátu. Z dvoch alternatív (SCHK alebo Pedagogický útvar) členovia vedenia odsúhlasili 
dotyčného pracovníka organizačne zaradiť pod Pedagogicky útvar. 

 



Doc. Ing. Dušan Berkeš  
 v rámci bodu rôzne poďakoval vedeniu za zorganizovanie divadelného predstavenia pri 

príležitosti Dňa učiteľov.  
 Zároveň informoval o podpise novej kolektívnej zmluvy, kde výraznou zmenou je nové 

percentuálne navýšenie príspevku na obedy zamestnancov a ďalšou podstatnou zmenou je 
stanovený minimálny príspevok zamestnávateľa vo výške 20 eur/mesiac v rámci dôchodkového 
pripoistenia. 

 
Prodekan prof. Polakovič  

 Pripomenul možnosť za fakultu nominovať na ocenenie ESET Science Award vhodného 
kandidáta z radu učiteľov. Členovia vedenia prebrali viacero možných nominantov a nakoniec 
v rámci úloh každý z členov vedenia si pripraví svoj návrh do najbližšieho vedenia. 

 Informoval o pracovnom stretnutí na MŠ SR, kde spolu s prorektormi viacerých vysokých škôl 
a univerzít prezentovali štátnemu tajomníkovi svoje námietky k metodike tvorby rozpočtu 
z pohľadu kritérií hodnotenia jednotlivých výkonov vo výskume a ich percentuálnej váhy pri 
prideľovaní dotácií v nasledujúcom období. V prípade pedagogických výstupov pripravovaná 
metodika neuvažuje s výraznými zmenami. Upozornil, že v prípade schválenia novej metodiky 
by výrazne „utrpeli“ technicky zamerané univerzity.  

 
Ing. Branislav Pastucha, PhD.  

 Upozornil, že podľa informácií zo zasadnutia tajomníkov fakúlt bude v najbližšom období z MH 
SR preplatených 80% zvýšených nákladov na plyn a elektrickú energiu a zvyšných 20% bude 
preplácať  ministerstvo školstva. Zároveň ministerstvo školstva bude preplácať navýšené náklady 
na vykurovanie. Upozornil, že neexistuje termín, kedy dôjde k reálnemu preplateniu týchto 
nákladov. 

 Informoval, že rektorát uvažuje s pozastavením čerpania príspevkov na rekreácie, na čo bola 
kvestorka upozornená, že tento príspevok je stanovený zákonom a zamestnávateľ je povinný ho 
vyplácať. 

 Informoval, že v rámci schválenej novej kolektívnej zmluvy bola zo strany tajomníkov vyjadrená 
nevôľa s výškou príspevku na dieťa, ktoré navštevuje univerzitnú škôlku. 

 Informoval o pripravovanej novej výzve pod názvom „Komplexná modernizácia budov a 
internátov verejných a štátnych vysokých škôl“, kde by bolo možné podať za fakultu projekt 
komplexnej rekonštrukcie kúrenia a elektrických rozvodov v novej budove. Upozornil, že okrem 
projektovej dokumentácie bude potrebné vypracovať posúdenie pracovného prostredia. 
Vedenie požiadalo tajomníka, aby oslovil projektantov a na budúcom vedení informoval o 
odhadovaných finančných výdavkov na prípadne vypracovanie projektových dokumentácií. 

 
Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., 

 V rámci stavu prípravy vnútorných predpisov fakulty informoval, že štatút fakulty bol rozposlaný 
všetkým riaditeľom a očakáva ich pripomienky do 15. 04. 2023. Následne dokument bude 
predložený na prvé čítanie do senátu 25. 04. 2023. Zároveň pripomenul, že organizačný poriadok 
fakulty majú pripomienkovať prodekan Drtil a zastupujúci tajomník Pastucha. Rokovací poriadok 
vedeckej rady fakulty pôjde na schválenie do Vedeckej rady FCHPT a zvyšné tri materiály 
(rokovací poriadok AS, spôsob voľby AS, spôsob voľby a odvolania dekana) dopracuje a do senátu 
predloží pán prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. ako predseda senátu.  



 
 Pán dekan informoval o stave prípravy rozpisu dotácie na STU. Informoval o požiadavkách na 

finančné nároky rektorátu a zároveň predstavil rozpis dotácie na FCHPT a ostatné fakulty. 
Podrobne predstavil jednotlivé príjmové položky za FCHPT. Informoval, že v rozpočte je počítané 
s valorizáciou platov v tomto roku.  

Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 13:10 hod. 
 
 
Bratislava, 04. apríla 2023 
 
Zapísal: 
Ing. Branislav Pastucha PhD., v. r. 
Zastupujúci tajomník FCHPT STU v Bratislave 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 
 


